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 וועד מקומי קיסריה 

 2020דצמבר  14

 2020בנושא תיעול כספי הוועד הנותרים לשנת   26מס'   3.12.20פרוטוקול מישיבת הוועד מיום 

 משתתפים: 

 . ליאור בר, יו"ר הוועד

 דבי נייקרוג  , יעל טמיר, מוריה חצב רוקמן, אלי רוט, אילנה סיגל, רוית ברמי, מושיק סגל, שמוליק נובהארי

 . חסרים : אילן בן יעקב, חגי דדי

 נושאים לדיון:  

 ₪ .  315,000תיעול יתרת תקציב הקהילה הנותר ע"ס  •

 עדכון בנושא ערער לגבי תוכנית המתאר.  •

 

 נושא א' 

 ₪.  315,000הוא  2020עפ"י החפ"ק, סך ההוצאות שנחסכו בשנת 

הצעות  טבלת חברי הוועד התבקשו להעביר את הצעותיהם לשימוש בתקציב הנותר, שמוליק מעלה את 

 החברים. 

מושיק תיעל  ההבדל בין שתי ההצעות הוא מסביר כי הצעתו מבוססת על פי הצעתו של מושיק,   –ליאור 

 דעתו. החלוקה עפ"י  את הכסף ליותר גורמים, מציע כי מושיק יתחיל להסביר את 

החינוך קיבל את מירב הכסף, לדעתו צריך לתת מענה גם לגני הילדים, לאפשר להם הצטיידות   –מושיק 

ולספורט,   בעזרים טכנולוגיים כמו טלוויזיות. כמו כן לדעתו יש לתת גם עזרה כספית לתנועות הנוער

 מכיוון שהשנה לא חולקו מלגות, מציע מושיק לטפח את הספורט.  

גם פארק חרוב    .מושיק, למתנדבים מגיעה הכרה על פעילותם וגם הם נכללים בחלוקה  עפ"י חלוקתו של 

וכן ביה"ס המשותף חוף כרמל. מעל לכל ברור כי מירב  ז"ל נכללים בחלוקתו,  מצפה של תום פרקש הו

 הכספים, לדעתו, צריכים להגיע לבית הספר היסודי ולחינוך בכלל. 

ואומרת כי חלוקת הכסף לגנים צריכה להיות עפ"י הצרכים של כל גן    תומכת בהצעתו של מושיק - מוריה 

 , לרווחת התושבים. ולא חלוקה גורפת. כמו כן היא בעד טיפול בשירותים בפארק חרוב

 צריך להודיע במכתב ליו"ר וועד הגנים כי הוועד מעביר סכום שיחולק עפ"י צרכי הגנים.  –ליאור 

 יחליטו למי מהגנים מגיע וכמה, יעל תעדכן את חברי הוועד. ליו"ר וועד הגנים והם תיפנה   – יעל 

כרגע אך ההחלטה תהיה עפ"י חברי   צופים לדעת ליאור אין צורך בהקצאה כספית  בנושא ה  –ליאור 

 וחשוב לבחון מי באמת זקוק להקצאה כספית. הוועד. גם הספורט פחות זקוק לתרומות  

הוועד למען החייל( יש לקיים ערב הצדעה מיוחד  מתנדבים הם חלק חשוב שיש לטפח )צח"י, רוטרי, 

למתנדבים. בנושא שירותים בפארק חרוב, נושא זה הוא חשוב והינו חלק מרווחת התושבים ולכן יוקצב  

בית הספר המשותף אינו זקוק לתרומות ולכן את מירב הכסף, לדעת  לו סכום שייתן מענה לטיפול שוטף. 

קיסריה, יש לדחוף קדימה את בית הספר וזאת כי יש לנו מחויבות  ליאור, יש להפנות לבית הספר היסודי  

מחויבות להעלות את רמת בית הספר ולדאוג לילדי הישוב לבית ספר עדכני ברוח התקופה  כן מוראלית ו

 ₪ לטובת נושא זה.  200,000ולכן המלצתו להעביר 
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שגים רבים לטובת הביטחון  י גו הנוגע בנושא הבטחון ולדעתו יש לדלג על תיעול לביטחון היות והוש ליאור 

 . ומה שצריך לעמוד לנגד עיננו היום הוא בעיקר בית הספר היסודי

₪ לטובת בית   200,000מסכים להקצאת הסכום של מבחינתו כל הכסף לבית הספר, אך  – שמוליק 

 הספר היסודי. 

מתנגד לנאמר כי הביטחון לא זקוק כרגע לכספים ולדעתו אם לא יוקצב סכום לביטחון התושבים   –אלי 

טחון הן  י, ליאור משיב כי כספי הביטחון צריכים להגיע מהחפ"ק והמועצה, בעיות הבלא "ישנו בשקט"

 סכומים גדולים מאוד, סכום קטן לא יעזור לקדם כלום. גדולות ודורשות 

 לא נפגע, מדובר פה בתוספת ולכן כרגע אין בה צורך. תקציב הבטחון   – יעל 

 הוועד תומך בהעברת סכום גבוה מהתקציב לנושא החינוך ביישוב.  –אילנה 

תומכת בהצעתו של מושיק, לדעתה יש לתת מענה לתלונות התושבים ולטפל גם בנושאים   –מוריה 

 שנראים "קטנים" כי גם בזה הוועד נמדד. 

תמקד בעזרה בחינוך, לדעתה יש לתת לבית הספר היסודי יותר אך לא  מסכימה שיש צורך לה  – דבי 

לשכוח את החינוך בישוב למשל תנועות הנוער. ניתן לוותר על תרומה לביה"ס המשותף אך אסור לוותר  

 על תנועות הנוער.  

 לדעתו ביטחון הישוב הוא החשוב ביותר, לבתי הספר יש תקצוב ממשרד החינוך.  – דב מגן 

ם ואומר שהצעתו והצעת מושיק די דומות המשותף בין ההצעות היא ההסכמה העקרונית  מסכ –ליאור 

 . שרוב הכסף חשוב שיגיע לבית הספר היסודי קיסריה

חשוב שתושבי קיסריה יבינו שחלוקת הכספים היא ביוזמת הוועד ולפרסם במייל לתושבים את   –מוריה 

שילוט כי "כיתה מודרנית זו נרכשה מכספי    סיכום שנת פעילות הוועד, גם בבית הספר היסודי יהיה

 חסות ובעזרת הוועד המקומי. ביודגש כי חלוקת הכסף   התושבים בשם הוועד".

 יש לדבר עם משפ' פרקש בנושא הסכום אותו רוצה הוועד להעביר לטובת "מצפה תום" ז"ל.   –ליאור 

 . 2021לשנת הכספים הבאה כל כסף שנותר לאחר העברת כל הכספים כפי שיוחלט בהצבעה, יעבור  

  , עזרים, מתקנים, כל כסף שיועבר לחינוך לא יעבור לפדגוגיה אלא אך ורק לרכישת ציוד  –ליאור 

 והעשרת בית הספר בנדרש לו פיזית. 

 ליאור מקריא החלטה:  

לאחר דיון בנושא ולאחר שניתן זמן סביר לכל אחד מחברי הוועד להגיש את הצעותיו והשגותיו, הוועד  

 ₪ תקציב הקהילה לפי חלוקה זו:  300,000התגבש לחלוקת 

 ₪  200,000  בית הספר היסודי 

 ₪   25,000   גני ילדים 

 בני עקיבא(   2,500לצופים,  12,500)  ₪  15,000  תנועות הנוער 

 ₪   20,000   מתנדבים 

 ₪   10,000   "בוסתן תום" 

 ₪   10,000   ספורט 

 ₪   20,000  תחזוקת שירותים 

 פארק חרוב 

 . 2021הכספים הנותרים יועברו לתקציב הקהילה לשנת 

 ליאור מעלה להצבעה את חלוקת הכספים כפי שהועלתה בטבלה. 

 ליאור, מושיק, יעל, אילנה, שמוליק, מוריה, דבי, רוית   בעד: 

 אלי.  נמנע:
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 חגי, אילן. חסרים: 

 ההחלטה מתקבלת ברוב קולות. 

 

 נושא ב' 

 עדכון בנושא ערער לגבי תוכנית המתאר.      

  ליאור, מושיק, אילנה, כל התנגדויות הוועד נדחו, בפגישה שהתקיימה במועצה בה נכחו   –  ליאור מעדכן

 מהנדס המועצה, אסנת הירש יועצת משפטית.  אסף וכנר אודי טמיר, 

 ות לערער על החלטה זו: אפשרוי 2יש 

בקשה לערער שמגישים ליו"ר הוועדה המחוזית איתמר בן דוד ואם מתקבלת הבקשה היא עוברת   .1

 לוועדה הארצית, ידוע כי הסיכוי מאוד נמוך. 

 המחוזי.  עתירה מנהלית לבית המשפט  תהגש .2

במדינה שמרגישים     ישובים  50 - בשיחה שקיים ליאור עם ראש העמותה ל"בינוי שפוי" הובהר כי יש כ

שהם "נדרסים" תחת חברות שונות שרוצות לבנות ושאנו לא היישוב היחיד שמתנגד לכך. לעומת זאת  

 אחד מטיעוני המועצה הוא שיתכן כי ערעור כזה לא יתקבל והמצב יהיה גרוע יותר מהמוצע כיום. 

המקרה שלנו זה קצת   הליך משפטי שנימסר בשלבי התיכנון יכול להביא החלטות טובות אך –אילנה 

 מאוחר מידי. חשוב שנקבל מהחפ"ק סיוע משפטי ולנסות מזלנו בבית משפט. 

לדעתו מהוועדה הארצית לא ייצא דבר וכי יש לערער בבית המשפט, דבר שיכול להציל את   – שמוליק 

 הישוב מהרס הצביון הקיים. 

הציע לאסיף שילך עם הוועד להתנגדות זו,  מבהיר כי ראש המועצה אסיף מוטרד מהעניין, ליאור  –ליאור 

 משפטי, עדיין לא ברור אסיף ילך איתנו על הליך כזה.  א תלך עם הוועד לא יקבל הוועד סעד אם המועצה ל

יש הבדל מנטלי בנינו לבין המועצה וקו המחשב שונה משלהם, לדעתו ראש המועצה לא ילך עם    –מושיק 

 , חייבים לנסות. ה המחוזית הוועד למלחמה ועלינו להגיש ערער לוועד

מציע להשאיר את ערוץ הערער פתוח, במקביל מושיק יוציא מכתב לאיתמר בן דוד, על כך   –ליאור 

שהוועד המקומי מתכונן להגיש ערער ולפרט את הסיבות לערער זה והמכתב יעבור גם לאסיף ולאסנת  

כדי לקבל הסברים, ואף לקיים   פוי" ם פגישה עם ראש המטה הארצי  "בינוי שהיועמ"ש. כמו כן ליאור יזו 

 פגישה עם יו"ר וועד כפר סירקין שעצר את הבנייה בכפר, ולקבל את עזרתו בלעצור את הבנייה המרובה. 

 

 21:50הפגישה מסתיימת בשעה 

 

 

 

 


